
Geachte,

Met ontsteltenis  heb ik uw standpunt m.b.t. jachtverbod op haas en konijn waargenomen, uw 
voorgenomen verbod druist in tegen de huidige populatie-groei van zowel de haas als konijn.

Het weidelijk jagen gaat uit van een duurzame benutting van natuurlijke overschotten met respect 
voor het wild, maar alleen als de populatie van het betreffende wild dat toelaat,hiervan heeft de 
landbouw, cq uw en onze voedselvoorziening,  baat bij en zal de financiële schade uitbetaling (37 
miljoen 2021) niet uit de handlopen.


